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   اقتصاد کیش- رئیس کمیسیون خدمات شهری شورای اسلامی شهر بندرعباس 
گفت: بهره گیری مطلوب از الگوی خدمات شهری و محیط زیست کلانشهرهای 

ایده آل و ارائه خدمات کیفی مناسب به شهروندان اولویت نخست مان است. 
احمد کناری نژاد افزود: هفته گذشته نشستی با حضور اعضای کمسیون خدمات 
شهری شورای اسلامی شهر بندرعباس، شهردار مرکز و مناطق بندرعباس و جمعی 
از مدیران شــهری با شهردار و اعضای کمیسیون خدمات شهری شورای اسلامی 

شهر مشهد برگزار شد.
وی با بیان اینکه خدمات شهری قلب مدیریت شهری است، تصریح کرد: با هدف 
بهره گیری مطلوب از الگوی خدمات شهری و محیط زیست و  ارائه خدمات کیفی 
مناسب به شهروندان ، توجه ویژه به بهبود و حفظ محیط زیست شهری، توسعه 
سلامت شــهروندان و افزایش ضریب ایمنی شهری، کمیسیون خدمات شهری 
بندرعباس از مجموعه معاونت خدمات شهری و محیط زیست شهرداری مشهد 

بازدید دو روزه ای انجام داد.
کناری نژاد اظهار کرد: در این بازدید از تصفیه خانه پساب فاضلاب، پروژه ابنمای 
موزیکال و کشت پارک، پارک کوهسار، بوستان چهل بازه، رودپارک، باغ خاطره و 
باغ زندگی، ایست کارهای کارگران ساختمانی، سازمان پسماند، کارخانه بازیافت 
کاغذ، بررســی رفت و روب و تفکیک زباله و نخاله، کارخانه بازیافت ضایعات 
الکترونیک، کارخانه بازیافت لاســتیک، کارخانه تولید بیوگاز، ساختمان آموزش 
پسماند،سازمان آتش نشانی، اداره محیط زیست سلامت و ایمنی و ایستگاه سنجش 

آلاینده هوا انجام شد.
وی ادامه داد: کمیســیون خدمات شهری شورای شهر مشهد در این سفر به دنبال 
توســعه و بهبود فضای ســبز شهری و توســعه پارک ها با موضوع کشت پارک 
)کشاورزی ارگانیک با کمک شهروندان( و باغ خاطره و زندگی، بررسی احداث  
تصفیه خانه فاضلاب، ایجاد مدیریت محیط زیست سلامت و ایمنی، راه اندازی 
ایست کارهای کارگران و پیگیری ساماندهی و بازیافت لاستیک است که به طور 

حتم با بومی سازی در بندرعباس پیاده خواهد شد.
رئیس کمیسیون خدمات شهری شورای اسلامی شهر بندرعباس با اشاره به اینکه 
با ســرمایه گذاران بخش خصوصی نیز برای سرمایه گذاری و توسعه پارک های 
بازی صحبت شد، در پایان اضافه کرد: در جهت بهبود رفاهیات پرسنل شهرداری 
بندرعباس نیز قرار بر آن شد که مهمانسرا مناسب و در خور شأن کارکنان شهرداری 

بندرعباس نیز مکان یابی شود.

رئیس کمیسیون خدمات شهری شورای اسلامی شهر بندرعباس:

باید از خدمات شهری 
کلانشهرهای ایده آل الگو بگیریم

اقتصاد کیش-    معاون بازســازی و مســکن روستایی بنیاد مسکن گفت: باید در 
رویدادها و حوادثی همچون زلزله، جهادی نیز به میدان بیایم و عملی نشان دهیم که 

به عنوان دستگاهی خدمت رسان یاری گر مردم بوده و هستیم. 
مجید جودی در بازدید از روند بازسازی مناطق زلزله زده در استان هرمزگان، افزود: 
از همان ابتدای وقوع زلزله در استان هرمزگان، همکارانم در بنیاد مسکن پای کار 
بوده و لحظه ای از کار و تلاش برای خدمت رسانی به مردم در مناطق زلزله زده پا 

پس نکشیدند.
وی بــا بیــان اینکه به مردم زلزله زده هرمزگان این اطمینان را می دهیم تا حد توان 
بنیاد مسکن نیز در کنار آن ها خواهیم بود، خاطرنشان کرد: در کمترین زمان ممکن 
پس از آواربرداری و برآورد خسارت ها نیز عملیات بازسازی نیز در مناطق زلزله 

زده آغاز شد.
جودی با اشاره به اینکه خوشبختانه روند بازسازی این مناطق با برنامه ریزی صورت 
گرفته و همراهی و همکاری دستگاه های ذی ربط با سرعتی خوبی پیش می رود، 
عنوان کرد: باید در این مواقع جهادی نیز به میدان بیایم و عملی نشان دهیم که به 

عنوان دستگاهی خدمت رسان یاری گر مردم بوده و هستیم.
معاون بازسازی و مسکن روستایی بنیاد مسکن با اشاره به اقدامات صورت گرفته 
در مناطقه زلزله زده همچون آواربرداری، گچ ریزی، بتن مگر، اجرای فوندانسیون، 
انجام اسکلت فلزی و اجرای دیوار چینی،  خاطرنشان کرد: حوادثی مانند زلزله، تنها 
خانه، شهرها و روستاها را از بین نمی برد، بلکه کل زندگی، جامعه اقتصادی، ابعاد 

اجتماعی و مردم را از لحاظ روانی تحت تاثیر قرار می دهد. 
وی با اشاره به اینکه ساختن خانه سخت نیست اما زندگی مردم را نمی توان در مدت 
زمان کوتاهی احیا کرد، عنوان کرد: برای بازسازی خانه های روستایی نیاز است تا 
ســایر دستگاه های اجرایی و ارگان ها خدمت رسان در کنار بنیاد مسکن باشند تا 

هرچه سریعتر دغدغه سرپناه مردم را برطرف کنیم.
جودی در پایان با اشاره به برگزاری جلسه جمع بندی اقدامات صورت گرفته و در 
دست انجام در ستاد بازسازی مناطق زلزله فین، از تلاش های نوری زاده، مدیرکل 

بنیاد مسکن استان هرمزگان نیز تقدیر کرد.

معاون بازسازی و مسکن روستایی بنیاد مسکن:

بازسازی مناطق زلزله زده هرمزگان 
با سرعت در حال انجام است

اقتصاد کیش - مدیرکل آموزش و پرورش هرمزگان گفت: سه اثر دانش آموزان 
پژوهشگر و فناور استان موفق به کسب رتبه برگزیده کشوری در هفته پژوهش شد.

ایرج بیت الهی افزود: »نگین دیگ زاده» از  آموزشــگاه فرزانگان یک و »نرجس 
عالیقدر« از آموزشگاه مهدیه مقطع متوسطه دوم از ناحیه ۲ بندرعباس رشته نظری 
با اثر )سنتز سبز نانو کامپوزیت نقره-آلژینات به عنوان ژل سوختگی( پژوهشگر 

برتر کشوری شدند.
وی بیان داشت: همچنین »علیرضا محمدی پشتویی« و »نیما جهانگیری زرکانی« 
از  هنرستان فنی و حرفه ای صنعتی شهید رجایی ناحیه یک بندرعباس با اثر )پکیج 
خورشــیدی ترکیبی با کانون ثابت( و »معصومه کاتبی« با )ساخت انیمیشن( از 
هنرستان  فنی و حرفه ای کاوش شهرستان میناب به عنوان برگزیده هفته پژوهش 

معرفی شدند.
مدیرکل آموزش وپرورش هرمزگان اظهارداشت: این دانش آموزان از اعضای فعال 
پژوهش ســراهای دانش آموزی استان بوده و رتبه های اولین و دومین جشنواره 

علمی پژوهشی پژوهش سراهای دانش آموزی  را نیز در کارنامه خود دارند.
بیت الهی ادامه داد: سالانه ستاد بزرگداشت هفته پژوهش مستقر در پژوهشگاه 
مطالعات وزارت آموزش و پرورش، دانش آموزان و هنرجویان پژوهشگر و فناور 
برگزیده و معلمان راهنمای دوره متوســطه )نظری، فنی حرفه ای و کاردانش( را 

معرفی می کند.
وی گفت: حرکت آموزش  وپرورش به سمت برنامه ها و فعالیت های پژوهشی 
و آموزشی و اولویت ترغیب دانش آموزان و هنرجویان به فعالیت های گروهی و 

مشارکتی است.
استان هرمزگان با داشتن ۲۲ پژوهش سرای دانش آموزان توانسته است جایگاه 

بسیار ارزنده ای در کشور کسب نماید

  سه اثر دانش آموزان هرمزگانی 

برگزیده کشوری هفته پژوهش شد

اقتصــاد کیــش -  انتخابات 
فراکسیون جنوب کشور مجلس 
شورای اسلامی برگزار و طی آن 
ابراهیم عزیزی نماینده شــیراز 
و زرقــان با حداکثر آرا به عنوان 
رییس این فراکســیون انتخاب 

شد. 
با برگزاری انتخابات فراکسیون 
جنوب کشــور مجلس شورای 
اسلامی، ابراهیم عزیزی نماینده 
مردم شیراز و زرقان در مجلس 
به عنوان رئیس و زاهدی نماینده 

کرمان به عنوان نایب رئیس این کمیسیون انتخاب شدند.
فراکسیون جنوب کشور متشکل از نمایندگان استان های فارس، هرمزگان، بوشهر، 

سیستان و بلوچستان، کرمان و خوزستان است.
جمعا 64 نماینده، عضو این فراکســیون هستند که با هدف استفاده حداکثری از 

ظرفیت های استان های جنوبی کشور برای توسعه فراگیر تشکیل شده است.
نماینده مردم شیراز و زرقان در مجلس شورای اسلامی در حاشیه این انتخابات 
هدف از تشــکیل فراکســیون جنوب را همگرایی و همدلی بیشتر برای توسعه 

مطلوبتر در استان های عضو اعلام کرد.
ابراهیــم عزیزی افزود: برای انجام پروژه های بزرگ در حوزه آب، ریل، راه و ....، 
وجود یک فراکسیون با این ظرفیت بسیار ضروری بود تا بتوان این امور را با یک 

انسجام و وحدت رویه مناسب دنبال کرد.
عزیزی خاطرنشان کرد: وجود یک فراکسیون قدرتمند در جنوب کشور موجب 
خواهد شد تا مطالبات این منطقه نیز با هم فکری و هم گرایی زودتر به نتیجه برسد

  ابراهیم عزیزی از فارس رئیس 
فراکسیون جنوب کشور مجلس شد

تمامی مصوبات ستاد استانی مدیریت بیماری 
کرونا باید رعایت شود 

مهدی دوستی در نشست ستاد استانی مدیریت بیماری 
کرونا در هرمزگان افزود:باتوجه به واکسیناسیون بسیار 
خوب در استان نیاز است در ادامه اجرای طرح هرمزگان 
آبی، نواحی با وضعیت آبی در سطح شهرستان ها و مناطق 

شهری با درنظر گرفتن شاخص هایی تعیین شود.
وی بیان داشــت: شاخص ها برای تعیین نواحی آبی باید 
دریافت ۲ دز واکسن توسط همه کارکنان ارائه خدمات و 
افراد شاغل، داشتن کارت بهداشت توسط همه کارکنان و 

رعایت دقیق دستورالعمل های بهداشتی باشد.
استاندار هرمزگان با تاکید بر لزوم اجرای تمامی مصوبات 
ستاد استانی مدیریت بیماری کرونا اظهارداشت: دبیرخانه 
این ستاد باید گزارشی از میزان تحقق و اجرای مصوبه ها 

را آماده و ارائه کند.
دوستی با تاکید بر اینکه فرمانداران با جدیت افزایش رعایت 
دستورالعمل های بهداشتی را پیگیری و بر آن نظارت کنند، 
گفت: رعایت پروتکل های بهداشتی در کنترل ویروس 

کرونا بسیار موثر است و باید همچنان از سوی همه مورد 
توجه باشد.

سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان عصر امروز 
شنبه در گفت وگوی اختصاصی با ایرنا از افزایش موارد 
تشخیص و ابتلای به کرونا در ۹شهر هرمزگان طی هفته 

گذشته خبر داد.
دکتر فاطمه نوروزیان افزود: هفته گذشته موارد تست و 
غربالگری در استان پنج درصد کاهش یافت اما موارد ابتلا، 

افزایش ۱۳درصدی را نشان می دهد.
وی متذکر شد: با وجود افزایش موارد ابتلا، تعداد بیماران 
بستری شده تغییری نکرده و آمار فوتی ها نیز در مدت یاد 

شده 66درصد کمتر شده است.
وی بیشترین موارد افزایش ابتلا را در شهرستان حاجی آباد 
اعلام کرد که بر اساس گزارش های رسیده، عروسی هایی 
با تعداد میهمانان زیاد در این شهرستان برگزار شده و میزبان 
مســافران استان های مجاور برای حضور در عروسی ها 

نیز بوده است.
رییس روابط عمومی و امور بین الملل دانشــگاه علوم 
پزشکی استان از جاسک، خمیر، ابوموسی، کیش، قشم 
و رودان به عنوان شهرهایی نام برد که پس از حاجی آباد، 
افزایش موارد ابتلا به کرونا در آنها گزارش و ثبت شــده 

است.
دکتــر نوروزیــان تصریح کرد: کاهش رعایت شــیوه 
نامه های)پروتکل( بهداشتی از مهم ترین دلایل افزایش 

تعداد مبتلایان در استان است.
به گفته وی، متاسفانه برخی از مردم گمان می کنند رعایت 
فاصله اجتماعی به تنهایی برای جلوگیری از ابتلا به کرونا 
کافیســت و نسبت به اســتفاده از ماسک مانند گذشته 
حساس نیستند. سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی استان 
یادآور شد:هرچند هرمزگان از استان های صدرنشین در 
واکسیناسیون افراد واجد شرایط است اما افرادی که واکسن 
نزده اند نیز می توانند در افزایش میزان ابتلا تاثیرگذار باشند.
وی اضافه کرد: بر اساس آخرین بررسی هاحدود ۱4۹هزار 
نفر از افراد واجد شرایط در هرمزگان هنوز برای زدن اولین 
دز اول واکسن مراجعه نکرده اند و تعداد افرادی که هنوز 
دز دوم واکسن را نزده و میزان ایمنی آنها در برابر کرونا کامل 

نشده بیش از ۲۱۲هزار نفر است.
دکتر نوروزیان خاطرنشان کرد: رسانه ها، اعضای خانواده، 
دوستان و  همکارانی که باید این افراد در ارتباط هستند باید 
احســاس خطر کرده و این افراد را نسبت به زدن واکسن 

ترغیب کنند.

استاندار هرمزگان:

اقتصاد کیش -   مدیر بنادر و دریانوردی شهید باهنر و شرق هرمزگان گفت: چندین 
دستگاه جرثقیل سنگین و نیمه سنگین با هدف توان ارتقای توان لجستیکی و کاهش 

زمان عملیات تخلیه بارگیری در این بندر پویست شد.
حمیدرضا محمدحسینی تختی با اعلام این خبر به رسانه ها اعلام کرد:  این شش 
دستگاه جرثقیل سنگین و نیمه سنگین و سایر تجهیزات شامل سه دستگاه جرثقیل 

سنگین ۱۰۰تا ۱۲۵ تنی، سه دستگاه جرثقیل نیمه  سنگین۵۰ تا ۹۰ تنی می باشد.
وی با بیان اینکه ۳۰۰ میلیارد ریال برای خرید این تجهیزات توسط بخش خصوصی 
هزینه شده است، افزود: با بهره برداری از این تجهیزات به  صورت مستقیم برای ۲۰ 

نفر و به شکل غیر مستقیم برای ۷۰ نفر اشتغال فراهم می شود.
به گفته مدیر بنادر و دریانوردی شهید باهنر و شرق هرمزگان، در آینده نزدیک لیفتراک 

و سایر تجهیزات خدماتی نیز به این تجهیزات اضافه خواهد شد.
محمدحســینی تختی افزود: رعایت الزامات ایمنی، تقویت خدمات حمل و نقل 
لجستیکی و کاهش مدت زمان انتظار سه مؤلفه مورد تاکید است که رضایت ارباب 

رجوع و ذینفعان را به  همراه خواهد داشت.
بندر شــهید باهنر با دارا بودن ۱۲ پست اسکله و حداکثر آبخور ۱۱.۵ متر، ظرفیت 

پذیرش و پهلوگیری انواع شناورهای اقیانوس پیما و موتور لنج های سنتی را دارد

شش دستگاه جرثقیل به بندر شهید 
باهنر بندرعباس افزوده شد

اقتصاد کیش - مدیرکل کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان هرمزگان گفت: 
تماشاخانه سیار کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان با نمایش »رینارد روباهه« 

به اجرای نمایش می پردازد.
پروین پشــتکوهی اعلام کرد: تماشاخانه های سیار کانون با هدف تحقق عدالت 
فرهنگی و کاهش آسیب های اجتماعی و ایجاد شادی و نشاط و کاهش آسیب های 
ناشی از کرونا و زلزله به استان دعوت شده در مناطق مختلف استان به ویژه مناطق کم 

برخوردار به اجرای برنامه های نمایش، قصه گویی و بازی و سرگرمی می پردازد.
وی با بیان اینکه امکان سفر به جزایر جنوبی و مناطق مختلف استان هرمزگان از روز 
۱4 تا ۲۳ آذر ۱4۰۰ فراهم شده است، افزود: این تماشاخانه ها با برنامه ریزی معاونت 
تولید کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان و با همکاری اداره کل کانون استان 

هرمزگان، راهی مناطق هرمزگان می شود.
مدیرکل کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان هرمزگان تصریح کرد: ۲6 برنامه  
و نمایش  به ترتیب در شهرســتان ها و محله های حاجی آباد، احمدی، فین، دشت 
مارم، بندرعباس )پالایشگاه، شهرک گاز، محله شمیلی ها، سورو(، ایسین، قلعه قاضی، 
بندرپل، خمیر، بستک، جناح، بندرلنگه، گزیر، کنگ، قشم، لارک، بندرعباس)محلات 
اسلام آباد، دو هزار( سیریک، میناب و ابوموسی برای کودکان و نوجوانان اجرا می شود. 
به گفته پشتکوهی، نمایش »رینارد روباهه« به کارگردانی احمد تیموری در تماشاخانه 

سیار کانون پرورش فکری برای کودکان و نوجوانان هرمزگانی اجرا می شود.
وی ادامه داد: این نمایش نوشته آرتور فاکویز و ترجمه مریم سلطانیان با بازیگری 
سپیده و سحر زینلی، هاشم خلیلی و احمد تیموری از روز ۱4 تا ۲۳ آذر ۱4۰۰ در 

شهرها و جزایر استان هرمزگان اجرا خواهد شد.
مدیر کل کانون پرورش فکری هرمزگان با بیان عادل بزدوده به عنوان مشاور هنری و 
محمد نجفی به عنوان آهنگساز با این نمایش همکاری می کنند؛ در خصوص نمایش 
موردنظر توضیح داد: »رینارد« روباهی است که با شوخی های افراطی و دروغگویی، 
حیوانات جنگل را به ســتوه آورده است. از این رو حیوانات جنگل دادگاهی برای 
رسیدگی به شکایت هایی که از او دارند تشکیل می دهند. دادگاه یک سال به رینارد 

فرصت می دهد تا دست از کارهایش بردارد

گروه عروسکی »رینارد روباهه« 
میهمان کودکان هرمزگان می شود

      اقتصاد کیش -  استاندار هرمزگان گفت: 
طرح هرمزگان آبی در استان را می توان با تعیین 
نواحی با وضعیت آبی کرونایی در مناطق ساحلی 

شهر بندرعباس آغاز کرد.

اقتصــاد کیــش-   آییــن رونمایی 
از پوســتر نمایشگاه دســتاوردهای 
پژوهش و فناوری هرمزگان با حضور 

استاندار برگزار شد.
اســتاندار هرمزگان در آیین رونمایی 
از ایــن پوســتر گفــت: نمایشــگاه 
دســتاوردهای پژوهــش و فناوری 
هرمــزگان از ۱۳ تا ۱۹ آذرماه جاری با 
شعار »پژوهش و فن آوری و پشتیبان 

تولید« برگزار می شود.
مهــدی دوســتی افزود: بــا توجه به 
شرایط شیوع ویروس کرونا نمایشگاه 
دســتاوردهای پژوهــش و فناوری 
هرمزگان امســال به صورت مجازی 

برگزار می شــود و از طریق ســامانه  
http://resweek.hormozgan.

ac.ir در دســترس علاقه مندان قرار 
خواهد گرفت.

وی بیــان داشــت: ۱۲۰ طــرح از ۳۰ 
دســتگاه اجرایــی هرمــزگان برای 
بارگذاری در صفحه نمایشگاه مجازی 
ارسال شده است که از این تعداد تایید 

۱۱۰ طرح دریافت شده است.
رییس ســتاد هفته پژوهش و فناوری 
هرمــزگان همچنیــن از برگــزاری 
4۵ کارگاه رایــگان آنلاین آموزشــی 
و برگــزاری فن بــازار در طول هفته 
پژوهش توســط پارک علم و فناوری 

خبــر داد و گفــت آییــن تجلیل از 
پژوهشگران برتر استان نیز ۱۸ آذرماه 

جاری در پالایشگاه نفت ستاره خلیج 
فارس برگزار می شود.

پوستر نمایشگاه دستاوردهای پژوهش و فناوری هرمزگان 
رونمایی شد

با حضور استاندار هرمزگان:

اقتصاد کیش-    دادســتان عمومی و 
انقلاب مرکز اســتان هرمزگان گفت: 
ترخیص ۱۱ کانتینر ســرم دپو شده در 
گمرک شهید رجایی بندرعباس در پی 
ضرب الاجل دستگاه قضایی آغاز شده 

است.
مجتبــی قهرمانی اعلام کرد: با توجه به 
نیاز فوری بیمــاران خاص و کرونایی 
به اقلام پزشــکی و در راستای احقاق 
حقوق عامه، محموله بزرگ سرم های 
انسانی اهدایی  توسط سازمان بهداشت 
جهانی به وزارت بهداشــت درمان و 
آموزش پزشکی، پس از مدت طولانی 
بلاتکلیفــی در بنــدر شــهید رجایی 
بندرعباس، هم اکنون در حال ترخیص 
و ارسال به مناطق مختلف کشور است.

وی ادامــه داد: ایــن محمولــه بزرگ 
وارداتی شــامل ۱۱ کانتینر سرم انسانی 

از جملــه ۵۰هزار بطری ســرم قندی، 
۵۰ هزار بطری سرم نمکی و ۱6۰ هزار 
بطری سرم لاکتات در بسته بندی ۲۱۸ 
پالت )۱66 تــن به ارزش بیش از ۱۵۵ 
هزار دلار( اســت که چندین ماه در در 
گمرک بندرعباس نگهداری می شــد 
و دســتگاه های مرتبط اقداماتی برای 

ترخیص آن انجام نداده بودند.
 دادســتان بندرعبــاس گفــت: بنابر 
گزارش کارشناسان و مسئولان مربوطه 
درصــورت ادامــه معطلــی در روند 
ترخیص، این محموله بزرگ در معرض 
انقضاء تاریخ مصرف قرار می گرفت که 
این موضوع منجر به تحمیل خسارت 

قابل توجهی به بیت المال می شد.
وی ضمــن قدردانــی از همــکاری 
دســتگاه های متولی کــه در این رابطه 
با مســئولان قضایی همکاری لازم را 

داشته اند، گفت: با ورود دستگاه قضایی 
به موضوع و در نتیجه همکاری خوب 
دســتگاه های اجرایــی و البته با اطلاع 
رســانی بــه موقع موضــوع از طریق 
رسانه ها به ویژه صدا و سیما، هم اکنون 

ظرف 4۸ ساعت پس از ضرب الاجل 
تعیین شــده، با ترخیص این محموله 
بزرگ، از تحمیل خســارات ناشی از 
تأخیر بــه وجود آمده بــه بیت المال، 

جلوگیری شد.

ترخیص ۱۱ کانتینر سرم اهدایی سازمان بهداشت جهانی
 در بندرعباس 


